
Het weren van snorfietsers op fietspaden is een goede eerste stap om de overlast van de 
snorfietsers aan te pakken. Ook voor veel snorfietsers zal het prettiger zijn. Echter, het is een 
gemiste kans om deze maatregel niet als zone in te stellen. Middels zone zal voor alle 
weggebruikers een consequenter, eenduidiger en duidelijker verkeersbeeld ontstaan. Het risico 
van per wegvak deze maatregel instellen is dat snorfietsers, automobilisten en fietsers niet weten 
wat van ze wordt verwacht en per kruising moeten omschakelen. Uiteraard zou idealiter de 
categorie snorfietsers gelijk dienen te worden geschakeld met bromfietsers zodat voor alle 
gebruikers van dit type voertuig dezelfde regels gelden.


